
Referat at Grupperåd i 6.-7. Sundby d. 25. februar 2024 i spejderhytten på Formosavej 40

a) Valg af dirigent og referent

Bestyrelsen foreslog Martin Duus som dirigent og Line Huusom som referent, som modtog valg.
Dirigenten konstaterede at Grupperådet var lovligt indkaldt og beslutningsdygtigtjf. vedtægterne
(indkaldt senest 3 ugerfør. Invitationen blev sendt ud via e- mail 3. februar 2024, dvs. 22 dage før
Grupperådet).

b) Beretning fra bestyrelsen og grenene

Formand Morten Terp fortalte om bestyrelsesarbejdet i 2023.

Grenene:

- Paxtu: Ingen beretning
- Klanen: Har stået for at arrangere div. løb og ture samt arrangementer som Fastelavn
- Trappen: Arbejder iforløb med bl.a. FN5 verdensmål, udvikle egne spil, roller og ansvar i

troppen, juletræssalg (fx hvad betyder det at være Patrulje/eder, assistent osv.). osv. Har
deltaget på diverse turneringer og 18 unge og 3 ledere deltog i årets sommerlejr i
Kantersteg (Schweiz)

- Spirerne: Arbejder iforløb med fokus påfx selvstændighed hvor de selv har stået for at
planlægge deres egen tur. Dertil kommer forløb omkring spejderfærdigheder: Den gode
bålmester. Beviser i økser, sav mm. Sommerlejren gik i 2023 til Tydal (Tyskland) sammen
med Ulvene, lår var spirerne også involveret i årets juletræssalg.

- Ulvene: Arbejder med basale spejderfærdigheder som er nødvendige for at komme på
ture og turneringer fx besnøringer så man kan bygge borde, Lave bål og mad på bål osv.
Desuden stort fokus på samarbejde og indkøring af de spejdere der rykker op fra mikro
hvert år. Årets sommerlejr gik til Tydal (Tyskland)

- Mikroerne: Fokus på indkøring i spejderlivet: Være en god kammerat, Hvordan man
kommer godt ind i en spejdergruppe, Lærer at passe på naturen og Lærer at komme på
tur

Beretningerne blev efterfølgende taget til efterretning

c) Fremlæggelse at årsregnskab for det foregående år til godkendelse

Regnskabet blev godkendt og vi henlægger årets resultat til udgifter ifm. en evt. ny hytte.

d) Fremlæggelse af justeret budget for indeværende år til godkendelse

Budgettet blev godkendt

e) Fremlæggelse at budget for det kommende år til godkendelse

Budgettet blev godkendt



f) Vedtagelse af kontingent for det kommende år

Kontingent for 2024 blev godkendt. Det forbliver uændret: 2.400/årligt. Bestyrelsen orienterede om
muligheden for at nedsætte kontingentet for udvalgte børn ved særlige omstændigheder som fx den

økonomiske belastning for enkelte familier medfx mange børn i gruppen.

g) Behandling af indkomne forslag: Forslag om ny hytte (se under Forslag)

Dirigenten konstaterede at forslaget er rettidigt udsendt og forslaget er gyldigt (se forslag).

Forslaget blev godkendt.

Bestyrelsen tilkendegav, at de ville indkalde til et ekstraordinært grupperåd ift. den endelig
godkendelse af økonomien for projektet Ny Hytte.

h) Fastsættelse af antal pladser i bestyrelsen

Bestyrelsen foreslog 20 pladser, så der er plads til alle, der har lyst

Forslaget blev godkendt.

i) Valg til bestyrelsen:

i. valg af forperson

Da den nuværende forperson i dag trækker sig i utide (valgt i 2023), skal der vælges en eller flere nye
forpersoner. Line Huusom og Søren Nielsen stiller op sammen.

Line og Søren blev valgt som forpersoner.

ii. valg af kasserer

Mia Aistrup gen opstillede og modtog genvalg

iii. valg af bestyrelsesmedlemmer

Inkl. forpersoner og kasserer, var der 12 bestyrelsesmedlemmer. Der skulle derfor vælges op til 8 nye
bestyrelsesmedlemmer.

Følgende stillede op og blev valgt:

Nanna Sverrild, Kira Kimby, Kaspar de Linde, Thea Gommesen, Henriette Husum Bak-Jensen og Johan
Olsen.

iiii. valg af suppleanter

Ingen stillede op.

j) Valg af revisor og eventuelt revisorsuppleant

Bestyrelsen foreslog Christian Eggert som blev valgt



k) Valg af stemmeberettigede til divisionsrådsmødet onsdag d. 3. april kl. 18.00

Der skulle vælges 5 personer.

Følgende blev valgt: Patrik Hemmingsen, Martin Duus, Line Gommesen, Christian Storm, Johan
Olsen.

I) Valg af stemmeberettigede til korpsrådsmødet d. 15-17 november.

Der skulle vælges 2 personer.

Følgende blev valgt: Johan Olsen, Christoffer Andersson.

m) Eventuelt

Spørgsmål: Hvor stor er søgning til gruppen?

Svar: Pt. har vi mellem 70-80 børn på ventelisten. Der er størst søgning på de yngre grene og da vi
har udfordringer med lederkapacitet i Mikroerne, er der ikke kapacitet til at øge optaget.

Mia og Morten modtog DDS hæderstegn for deres engagement i 6-7 sundby gennem de sidste
mange år. Vi takkede Morten for hans indsats som Formand og den store forskel han har gjort for
Gruppen.
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